
 
Z á p i s n i c a  

napísaná zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

 konaného dňa 20.08.2018 

 
Prítomní :      poslanci OZ  :   Viera Antolová,  Ján Berac,  Jana Kečkárová, Dana Suchároáv,   
                                                   neprítomný –  ospravedlnený Ján Suchár   
                        hlavná kontrolórka obce  -  Anna Hevešová 
 
P r o g r a m : 

1.Otvorenie  
2.Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Informácia o stave stavebných prác na prístavbe ku KD 
4.Informácia o nutnej oprave a údržbe obecných  objektov 
   Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4  
5.Informácia o možnosti podania žiadosti na WIFI pre Teba  
6.Rôzne  
7.Diskusia  
8.Návrh na uznesenie 
9.Záver    
 
      zasadnutie OZ otvorila a viedla   starostka     obce, ktorá  prítomných privítala a oboznámila ich 
s programom zasadnutia . Poslanci OZ program  jednohlasne schválili. 
Bod 2 : 
- starostka predložila návrh na zloženie návrhovej komisie a to : Dana Suchárová,  Viera Antolová,  
  za overovateľov zápisnice : Ján Berac,  Jana Kečkárová 
  Navrhovaných OZ  jednohlasne schválilo.  
Bod 3 : 
-starostka obce informovala OZ o stave stavebných prác na prístavbe ku KD, kde sa už prestavalo  
51.495,71 € - tri faktúry – z toho úverové prostriedky vo výške 48.000,00 € a 3.495,71 € z financií, 
ktoré boli obci poskytnuté  na vládnom výjazde v mesiaci máj 2018  pre obce v menej rozvinutom 
okrese Veľký Krtíš – poskytnuté bolo 16.000,00 € . Zostáva prestavať 15.542,37 €. Dielo by malo 
byť ukončené do konca mesiaca augusta . Poslanci si stavenisko osobne aj prezreli.  
Bod 4 : 
-starostka obce predložila OZ na schválenie cenovú ponuku na opravu múrika pri bývalej škole, 
ktorý je v dezolátnom stave a mohlo by dôjsť k ublíženiu na zdraví, ako aj oprava prestrešenia nad 
vchodom, kde zateká pri prudkom daždi a premoká po stene. Cenová ponuka je od firma AMES vo 
výške 2.499,24 €, vrátane dodania materiálu,  práce by mali začať koncom augusta .  
- ďalej predložila cenovú  ponuku od tej istej firmy  na opravu na budove s.č. 61 bývalá predajňa 
a to vonkajšej dlažby a sokla, náteru zábradlia, montáže vnútornej dlažby  , oprava zvlhnutých 
omietok, oprava stropov zo sadrokartónu v sume 2.499,73 € vrátane dodávky materiálu. Práce sa 
budú realizovať začiatkom mesiaca september.  
Obecné zastupiteľstvo uvedené opravy vykonať jednohlasne schválilo, jedná sa o havarijný stav 
budov. Budú použité finančné prostriedky z rezervného fondu.   
-z uvedeného starostka  predložila návrh na  zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením obecného 
zastupiteľstva číslo 4 zo dňa 20.08.2018, v zmysle ods.2 písm. c) a  § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov – 
„povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov ako aj presun rozpočtových 
prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu  
OZ zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4  jednohlasne schválilo. 
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Bod 5 :   
- starostka obce informovala OZ o vyhlásenej výzve na širokopásmový internet WIFI pre Teba 
v maximálnej výške 15.000 € z toho 5% spolufinancovanie obce , udržateľnosť 5 rokov vrátane 
nákladov na prevádzku – servis, energie a pod. si hradí obec v plnej miere.  
OZ neschválilo zapojiť sa do tejto výzvy. 
 
Bod : 6 
-starostka obce informovala OZ, tak ako informovala na minulom zasadnutí, že dňa 8.9.2018 sa 
uskutoční Pietna spomienka pri príležitosti 100. výročia padlým a nezvestným občanom v 1. sv. 
vojne so začiatkom o 10:00 hod. slávnostnými službami Božími v našom evanjelickom chráme 
Božom, slávnostným odhalením pamätníka padlým a nezvestným občanom v 1.sv.vojne,  Divadlo 
na kolesách ukáže výstroj a výzbroj vojaka v 2 sv. vojne s prednáškou, streľba zo vzduchovej 
a historickej pištole, hľadanie mín, samotný výbuch . Toto podujatie finančne podporila Matica 
slovenská, ústredie Martin a samotná obec. Podujatie bolo už plánované začiatkom roka – kde sa 
vykoná oprava a pre zlátenie pamätníka padlým v II. sv. vojne, oprava stupienkov , oprava múrika 
na ohrádke  kamenárskou firmou Mohyla z Krupiny vo výške 2.250 € , pre padlých a nezvestných 
občanov obce sa vyhotoví nový pamätník  pred pamätník padlých v II. sv. vojne vo výške 2.500 €, 
Zmena rozpočtu č. 4 sa týkala aj týchto zmien 
-ďalej starostka predložila OZ žiadosť manželov Pavla a Emílie Slavkovej z B. Bystrice a manželov 
Petra a Aleny Chovanovej  zo Sucháň  na bezplatný prenájom obecného pozemku parcela číslo 
499/2 medzi domami žiadateľov, nakoľko v nočných hodinách sa tam zdržiavajú neznáme  osoby, 
ktoré toto miesto znečisťujú a ich správanie je neprimerané.  
OZ uvedenú žiadosť o bezplatný prenájom obecného pozemku neschválilo, nakoľko sa tento 
priestor už oddávna používal pre občanov obce. 
Bod : 7. 
-do diskusie sa nikto neprihlásil  
Bod : 8 
-predsedníčka návrhovej komisie, pani Viera Antolová prečítala návrh na uznesenie, ktorý OZ jednohlasne 
schválilo.  
 
Celkom poslancov : 5    prítomných :  4 ,  hlasovalo za 4,   poslanci , proti 0,   zdržalo sa 0 
 
 
          Keďže  program zasadnutia bol vyčerpaný starostka obce prítomným poslancom a kontrolórke 
poďakovala za účasť   a zasadnutie OZ ukončila.  
 
 
 
 
Zápisnicu napísala : Anna Triznová                                     .................................................                                         
Dňa : 22.08.2018 
 
 
  
Overovatelia :  pp. Ján Berac, Jana Kečkárová,                    ............................................. 
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U z n e s e n i e    č. 4/2018 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sucháň , 

konaného dňa 20.08.2018 
      ____________________________________________________________________ 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí  : 
 
1.Berie na vedomie :  
 

a) informáciu o stave stavebných prác na prístavbe ku kultúrnemu domu 
b) Informáciu o možnosti podania žiadosti na WIFI pre Teba  
c) Informáciu starostky o pripravovanej pietnej spomienke padlým a nezvestným občanom  

v 1. svetovej vojne dňa 8.9.2018   
 
 2. S c h v a ľ u j e  : 
 
      a)  Program  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
      b)  Návrhovú komisiu v zložení  :  Dana Suchárová,  Viera Antolová 
      c)  Overovateľov zápisnice : Ján Berac, Jana Kečkárová 
      d)  Vykonanie opravy ako havarijný stav  múrika pri budove bývalej školy a prístrešku nad  
            vstupom, budovu má obec v prenájme už od roku 1994 

d) Vykonanie opravy ako havarijný stav  na budove s.č. 61- oprava montáž vonkajších 
a vnútorných dlažieb, oprava soklov od zvlhnutia, oprava stropov zo sadrokartónu , náter 
zábradlia – budova je vo vlastníctve obce  

e) Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením obecného zastupiteľstva č. 4 
 
 
Celkom poslancov : 5 , prítomných : 4  ,  hlasovalo za  :  4  ,  proti  0 ,  zdržalo sa  0  , 
 
3. N e s ch v a ľ u j e :  
 

a) zapojiť sa do  výzvy WIFI pre Teba 
 
Celkom poslancov : 5 , prítomných : 4  ,  hlasovalo za  :  0  ,  proti  4 ,  zdržalo sa  0  , 
 

b)  žiadosť manželov Pavla a Emílie   Slavkovej z B. Bystrice a manželov Petra a Aleny 
Chovanovej  zo Sucháňa na bezplatný prenájom obecnej plochy parcela  499/2 
 

Celkom poslancov : 5 , prítomných : 4  ,  hlasovalo za  :  0  ,  proti  3 ,  zdržal sa:   1  , 
 
 
 
 
 
V Sucháni  20.08.2018                                                  Anna Triznová starostka obce  
 

 
 
 
 

 
 
 
 



 
 

D O C H Á D Z K A 
 

poslancov obecného zastupiteľstva v Sucháni 
  

na zasadnutiach obecného zastupiteľstva v roku 2018 
 
 
 
 
 
P.č. Priezvisko a meno  27.02 23.04. 14.06. 20.08.   

1 Antolová 
 Viera  
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A 

 
 

A 

 
 

A 

  

2 Berac 
Ján 

 
O 

 
A 

 
A 

 
A 

  

3 Kečkárová  
Jana  

 
A 

 
A 

 
O 

 
A 

  

4 Suchár  
Ján 

 
A 

 
A 

 
A 

 
O 

  

5 Suchárová  
Dana  

 
A 

 
O 

 
A 

 
A 

  

 
 
 
      

        Legenda :   A -  zúčastnil/a     sa 
                            N – nezúčastnil/a   sa  
                            O – ospravedlnil/a  sa 
                            PN – pracovná neschopnosť   
 
 
 
 
 
 
                                                                        Anna Triznová v.r. starostka obce  


